

Title (en)

METHOD FOR INHIBITING THE INFECTIVITY OF HUMAN IMMUNODEFICIENCY VIRUS.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HEMMUNG DER INFIEKTIOSITÄT DES MENSCHLICHEN IMMUNSCHWÄCHE VIRUS.

Title (fr)

PROCEDE INHIBANT L'ACTION INFECTIEUSE DU VIRUS DE L'IMMUNODEFICIENCE HUMAINE.

Publication

**EP 0550516 A1 19930714 (EN)**

Application

**EP 91916608 A 19910826**

Priority

US 58972290 A 19900928

Abstract (en)

[origin: WO9205799A1] Disclosed herein are methods for inhibiting cell fusion between human T-lymphocytes infected by human immunodeficiency virus (HIV) or free human immunodeficiency virus and uninfected human T-lymphocytes comprising administering inhibitory effective amounts of HIV protein gp120 and CD4-Immunoadhesion and immunogenic compositions for use in the methods.

Abstract (fr)

Procédés d'inhibition de la fusion cellulaire entre des lymphocytes T humains infectés par le virus de l'immunodéficience humaine (VIH) ou le virus de l'immunodéficience humaine libre et des lymphocytes T humains non infectés, consistant à administrer des doses inhibitrices efficaces de la protéine gp120 du VIH, et compositions d'immunoadhésion de CD4 et immunogéniques utilisées dans les procédés.

IPC 1-7

**A61K 39/12; C07K 15/00**

IPC 8 full level

**C07K 16/10** (2006.01); **C07K 16/28** (2006.01); **A61K 38/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**C07K 16/1063** (2013.01); **C07K 16/2812** (2013.01); **A61K 38/00** (2013.01)

Cited by

US6441692B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9205799 A1 19920416**; AU 653366 B2 19940929; AU 8631791 A 19920428; CA 2091253 A1 19920329; EP 0550516 A1 19930714; EP 0550516 A4 19940406

DOCDB simple family (application)

**US 9106079 W 19910826**; AU 8631791 A 19910826; CA 2091253 A 19910826; EP 91916608 A 19910826